

# Drift på linje 25 i krydstogtsæsonen 2017

## *Service on the 25 for the cruise ship season 2017*

## **Verkehr auf der Linie 25 der Kreuzfahrtsaison 2017**

På dage med anløb af krydstogtskibe til Ocean kaj, vil linje 25 køre i penduldrift hvert 20-40 minut, mellem Ocean kaj, Østerport St. og Nørreport St. i tidsrummet fra kl. 8 til 1 time før sidste krydstogtskib afgår. Se afgangstider på Rejseplanen.dk

On days with cruise ship arrivals at Ocean Quay (Ocean Quay) the 25 shuttle service operates between Ocean kaj, Østerport St. and Nørreport St. from 8 am until 1 hour before the last cruise ship departure. The shuttle service operates approximately every 20-40 minutes. See departures on Rejseplanen.dk

An Tagen mit Ankunft von Kreuzfahrtschiffen am Ocean kaj fährt die Linie 25 zwischen Ocean kaj, Østerport St. und Nørreport St. von 8 Uhr bis 1 Stunde bevor die letzte adfahrt der Kreuzfahrtschiffen. Linie 25 fährt jeder 20-40 minuten. Auf Rejseplanen.dk können sie die abfahrt plan gesehen.

### ***Driftsdage / Operating days / Betriebstage***

<b>April</b>	<b>May</b>	<b>June</b>	<b>July</b>	<b>August</b>	<b>September</b>	<b>Oktober</b>
30	3	2	1	1	1	7
	5	3	2	2	2	
	7	4	3	5	4	
	11	9	4	6	9	
	12	10	5	7	12	
	13	11	8	11	17	
	14	12	9	12	19	
	16	13	13	13	28	
	17	14	15	14		
	20	19	16	18		
	21	18	18	19		
	22	21	19	20		
	23	24	22	22		
	25	25	23	23		
	27	29	27	26		
	28	30	29	27		
	29		30	29		
				31		

## **Tickets**

You can purchase your tickets at most stations, a number of kiosks and at [dinoffentligetransport.dk](http://dinoffentligetransport.dk). At Ocean kaj one way tickets valid to the city Centre or Copenhagen Airport can be purchased at Town Shop before entering the 25.

Sie können Ihre Tickets in den meisten Stationen, eine Reihe von Kiosken und bei [dinoffentligetransport.dk](http://dinoffentligetransport.dk) kaufen. Im Town Shop an Ocean kaj können Sie auch vor dem Einsteigen ins Linie 25 Einzelkarten gültig bis zur Stadtmitte oder zum Flughafen kaufen.